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Lichtplan Binnenstad (plan van aanpak)  

Alle fracties spreken hun waardering uit voor dit plan van aanpak om te komen tot een 

lichtplan, waartoe het college in 2016 met een raadsbreed ondersteunde motie is 

opgeroepen. De visie en de uitvoering daarvan zullen een belangrijke bijdrage leveren aan 

de aantrekkelijkheid én de veiligheid van de binnenstad en bovendien een impuls geven aan 

duurzaamheid. Er zijn nog vragen en zorgen over het betrekken van de juiste stakeholders 

in het proces, de termijn van tien jaar die wordt gehanteerd voor de uitvoering van het plan, 

de financiële onderbouwing en de vraag of ondernemers in de binnenstad meer bij kunnen 

dragen in de kosten.  

Wethouder De Heer is blij met de steun voor het plan van aanpak voor het lichtplan. Een 

aantal vragen kunnen nu nog niet beantwoord worden, dat zal later terugkomen in de 

lichtvisie die aan de raad wordt voorgelegd. Hij begrijpt de vraag of e.e.a. niet sneller kan, 

maar benadrukt het belang van een zorgvuldige, integrale en stapsgewijze aanpak; deze zal 

het draagvlak en wellicht ook de mede-financiering door ondernemers bevorderen. Waar 

mogelijk zal hij de uitvoering versnellen.  

De wethouder zegt toe de natuur- en milieuorganisaties, de politie en de bewoners van de 

binnenstad (meer) te betrekken in het proces om te komen tot de lichtvisie. Verder zal hij de 

raad informeren over de uitkomsten van het gesprek met ondernemers in Assendorp. Ten 

slotte zal hij bij de begroting meer inzicht geven in de plannen voor het wijkwinkelgebied 

Diezerbrink.  

De voorzitter constateert dat het onderwerp hiermee voldoende is besproken. De fracties 

kunnen zich vinden in zijn conclusie dat de beslisnota Lichtplan Binnenstad rijp is voor 

besluitvorming en geagendeerd kan worden voor de besluitvormingsronde op 29 oktober 

a.s..  


